



## EXTRA STYRELSEMÖTE 180531

Närvarande: Rikard Berglund, Sten Petersson, Lillemor Eiksson

1. Diskuterade ett ev bygge av uteservering.

Göran har fått sponsring och nettopris på material från Karl Hedin på ca. 9000:-. Han kunde dock inte närvara på mötet pga bortamatch i Gävle.

Vi saknar någon form av plan och skiss över genomförande. Behöver ha en idè för finansiering – kanske i efterhand om det är möjligt (Kultur o Fritid, förslag från mötet med Föreningsutvecklingskommittèn, annat).

Finns det kraft att driva detta projekt och hålla ihop tills det är färdigt?

Känns OK för styrelsen om vi ser att frågorna kan hanteras.

2. Diskuterade rust av omklädningsrum.

Peter Lexander är den som drar i detta. Tiltänkt resurs hoppade av offerering på genomförande men Peter har en till möjlig resurs. Han återupptar detta efter pågående semester.

Vi funderar även lite över projektledare – Jonas Liw hade idè på en person.

Tanken är att en projektledare håller i planering, finansiering och övervakar genomförande. Styrelsen är stöd och beslutsfattare. Någon form av remiss ska ske på planerade förslag för att möjliggöra kompletteringar och minska diskussioner efter genomförande.

Rust av omklädningsrum var det som prioriterades på årsmötet för styrelsen att driva.

3. 6:E JUNI

Lillemor har tagit tag i planeringsunderlag och distribuerat ut till alla ledare. Fotbollen är huvudansvariga för att bemanna genom att styra ut till föräldrar. Bemanning förväntas vara klar senast fredag 1/6.

4. Mötet avslutades

Vid protokollet: Rikard Berglund/Lillemor Eriksson